



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDANIAN EXPATRIATES INVESTMENT HOLDING Date: 23-02-2021 11:02:00 AM Subject: Advance the date of the regular general meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاستثمارية القابضة للمغتربين الاردنيين التاريخ: AM 11:02:00 2021-02-23 الموضوع: تقديم موعد اجتماع الهيئة العامة</p>
<p>The Board of Directors decided at 2021-2-22 to determine the date of inviting the shareholders to the ordinary general assembly meeting on 24-3-2021 instead of 14-4-2021 based on the approval of the Minister of Industry, Trade and Supply on the mentioned date</p>	<p>قرر مجلس الادارة بتاريخ 22-2-2021 بتقديم موعد دعوة المساهمين لاجتماع الهيئة العامة العادية بتاريخ 24-3-2021 بدلا من 14-4-2021 و موافقة وزيرة الصناعة والتجارة والتموين على عقد الاجتماع بالتاريخ المحدد.</p>
<p>22-02-2021</p>	<p>22-02-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Name: Intisar Al daoud Position: Head of Shareholders Department and Governance Liaison Officer</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. Intisar Al daoud الاسم: رئيس قسم المساهمين وضابط ارتباط الحوكمة المنصب:</p>